
 

Dz-05.0021.22.2016 

PROTOKÓŁ 

XXII SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA 

 Kadencji 2014-2018 

 

I. Otwarcie sesji. 

XXII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 15 marca 2016 r. w godz. 18.10 – 21.30 

w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Zygmunt Wierzbicki 

przywitał 14 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad ( Lista obecności – Zał. Nr 1 

protokołu). Stwierdził, że Rada posiada quorum, uprawniające do podejmowania uchwał i otworzył 

obrady XXII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza kadencji 2014-2018. 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XXII sesji Rady Dzielnicy 

V Krowodrza (Zał. nr 2) o następującej treści: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  XIX, XX, XXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Projekty uchwał Komisji Problemowych, Zarządu oraz Grupy Radnych, 

 w sprawie:  

- objęcia przez Radę Dzielnicy Krowodrza patronatem XIV Międzyszkolnego Konkursu Pięknego 

Słowa „Mój Kraków” organizowanego przez ZSO nr 51 w Krakowie (projekt Komisji Edukacji Dz-

05.0021.22.7 /2016) 

- przekazania prawa trwałego zarządu między jednostkami – Park Jordana (projekt Komisji 

Infrastruktury - Dz-05.0021.22.8 /2016) 

- ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie  

z pismem znak ML-02.7123.44.2016.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej-Dz-05.0021.22. 

5/2016) 



- ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie  

z pismem znak ML-02.7123.637.2015.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej- Dz-05.0021.22.6 

/2016) 

- planu zagospodarowania przestrzennego „Rynek Krowoderski” (projekt Komisji Architektury, BiU 

- Dz-05.0021.22.9 /2016)) 

- budowy budynku usługowo-mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym 

i zagospodarowaniem terenu na działkach nr 3/25, 7, 8 obr.45 Krowodrza, budowa zjazdu z działki 

drogowej nr 3/26, 3/29, obr. 45 Krowodrza (projekt Komisji Architektury, BiU-Dz- 05.0021.22. 

10/2016) 

- wyboru przewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni (projekt Komisji Ochrony Zieleni 

Dz 05.0021.22.2 /2016) 

- odwołania przewodniczącego Zespołu „Bezpieczny Kraków” (projekt Zarządu – Dz -05.0021.22. 

3/2016) 

 - powołania przewodniczącego Zespołu „Bezpieczny Kraków” (projekt Zarządu-Dz -05.0021.22.4 

/2016) 

- uzupełnienia składu Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków” 

(projekt Zarządu- Dz-05.0021.22.19 /2016) 

- korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2016 

(projekt Zarządu Dz-05.0021.22.12 /2016) 

- korekty Uchwały Nr XV/109/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków 

finansowych na zad. „Obsługa Dzielnic” w roku 2016 (projekt Zarządu - Dz-05.0021.22.1/2016) 

- opinii budowy budynku usługowo-biurowego z garażem podziemnym i zagospodarowaniem terenu 

na działkach nr 3/25, 7, 8 obr.45 Krowodrza, budowa zjazdu z działki drogowej nr 3/26, 3/29, obr. 45 

Krowodrza oraz przebudowa zjazdu z dz. nr 301 obr. 45 Krowodrza przy ul.Wrocławskiej w 

Krakowie (projekt Zarządu - Dz-05.0021.22. 11/2016) 

- opinii planowanego zbycia działki nr 250/20 obręb 3 jed. ew. Krowodrza 

(projekt Zarządu- Dz-05.0021.22.13 /2016) 

- rekultywacji zieleńców na placu Nowowiejskim przy ul. Lea dz.849 obr.4 Krowodrza (projekt Grupy 

Radnych - Dz-05.0021.22.14 /2016)  

- rekultywacji zieleńca przy ul. Królewskiej dz. 443/33 obr. 3 Krowodrza (projekt Grupy Radnych - 

Dz-05.0021.22.15 /2016) 



- korekty uchwały nr IX/77/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 22 maja 2015 w 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na 2016 (projekt 

Grupy Radnych- Dz-05.0021.22.16 /2016) 

- korekty uchwały nr IX/77/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 22 maja 2015 w 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na 2016 (projekt 

Grupy Radnych- Dz-05.0021.22.17 /2016) 

- wprowadzenia ograniczenia prędkości na ul. Lea i dopuszczenia ruchu rowerów „pod prąd” (projekt 

Grupy Radnych- Dz-05.0021.22. 18/2016) 

5. Oświadczenia. Komunikaty.  

6. Zakończenie sesji. 

 Prowadzący przedstawił dodatkowy wniosek o włączenie do projektu porządku obrad projektu 

uchwały Komisji Polityki Społecznej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.63.2016.JK. 

Wynik głosowania: za - jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 

Przedstawiony projekt porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą Prowadzący poddał pod 

głosowanie: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady.  

Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie przedstawionego porządku obrad.   

III. Przyjęcie protokołu z XIX, XX, XXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Przewodniczący Rady poinformował: 

1. Protokół z XIX sesji, na wniosek Radnego został uzupełniony o wnioskowany zapis. 

2. Protokół z XX sesji, brak uwag. 

3. Protokół z XXI sesji brak wag. 

Wobec powyższego prowadzący stwierdził przyjęcie Protokołów z : XIX, XX oraz XXI 

sesji Rady. 

Na sesję przybyła kolejna osoba, obecnych 15 członków Rady. 

IV. Projekty uchwał Komisji Problemowych, Zarządu oraz Grupy Radnych: 

1/ w sprawie: objęcia przez Radę Dzielnicy Krowodrza patronatem XIV Międzyszkolnego 

Konkursu Pięknego Słowa „Mój Kraków” organizowanego przez ZSO nr 51 w Krakowie 

(projekt Komisji Edukacji Dz-05.0021.22.7 /2016). 

 Projekt uchwały przedstawił Przemysław Łukasik – Przewodniczący Komisji. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwał: za – jednogłośnie, w obecności 15 członków Rady. 



Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/176/2016 w sprawie objęcia przez Radę 

Dzielnicy Krowodrza patronatem XIV Międzyszkolnego Konkursu Pięknego Słowa „Mój Kraków” 

organizowanego przez ZSO nr 51 w Krakowie. 

Na sesję przybyła kolejna osoba, obecnych 16 członków Rady. 

2/ w sprawie: przekazania prawa trwałego zarządu między jednostkami – Park Jordana (projekt 

Komisji Infrastruktury - Dz-05.0021.22.8 /2016). 

Projekt uchwały przedstawił Łukasz Mańczyk– Przewodniczący Komisji.  

Głos zabrali: 

Piotr Klimowicz, Łukasz Mańczyk, Edward Tarczałowicz i Zygmunt Wierzbicki proponując 

sformułowanie poprawki do omawianego projektu uchwały. 

Piotr Klimowicz odczytał treść poprawki: 

- dodanie w §2 zapisu: Rada Dzielnicy wnioskuje o ustanowienie Zarządu Zieleni Miejskiej jako 

jedynego zarządcę Parku Jordana. 

- dodanie treści Uzasadnienia: Jeden park powinien mieć jednego zarządcę, gdyż ich wielość źle 

wpływa na zarządzanie. 

Prowadzący poddał pod głosowanie przekazaną poprawkę: za – jednogłośnie, w obecności 16 

członków Rady.  

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – 15; przeciw- 0; wstrzymujących się – 1; w obecności 

16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/177/2016 w sprawie przekazania prawa 

trwałego zarządu między jednostkami – Park Jordana. 

 

3/ w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z 

pismem znak ML-02.7123.44.2016.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej- Dz-05.0021.22. 

5/2016). 

 Projekt uchwały przedstawił Jacek Biliński – Przewodniczący Komisji, informując również o 

przeprowadzonej wizji w mieszkaniu. 

Poddano pod głosowanie projekt: za – jednogłośnie, w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/178/2016 w sprawie ponownego zawarcia 

umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.44.2016.JK. 



4/ w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z 

pismem znak ML-02.7123.637.2015.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej- Dz-05.0021.22.6 

/2016). 

 Projekt uchwały przedstawił Jacek Biliński – Przewodniczący Komisji, informując również 

o przeprowadzonej wizji. 

 Głos zabrał: Jan Hoffman. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – jednogłośnie, w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/179/2016 w sprawie ponownego zawarcia 

umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.637.2015.JK. 

 

5/ w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego „Rynek Krowoderski” (projekt Komisji 

Architektury, BiU - Dz-05.0021.22.9 /2016). 

 Projekt uchwały przedstawił Janusz Michałowski – przedstawiciel Komisji.  

Głos zabrał: Marcin Grega, proponując poprawkę do zapisu §1 – zastąpienie słowa kilku – wyrazem: 

następujących. 

Prowadzący poddał pod głosowanie przekazaną poprawkę: za – jednogłośnie, w obecności 16 

członków Rady.  

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką: za – 16; przeciw- 0; 

wstrzymujących się – 0; w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada podjęła uchwałę nr XXII/180/2016 w sprawie planu 

zagospodarowania przestrzennego „Rynek Krowoderski”. 

 

6/ w sprawie budowy budynku usługowo-mieszkalnego wielorodzinnego z garażem 

podziemnym i zagospodarowaniem terenu na działkach nr 3/25, 7, 8 obr.45 Krowodrza, 

budowa zjazdu z działki drogowej nr 3/26, 3/29, obr. 45 Krowodrza (projekt Komisji 

Architektury, BiU, Dz- 05.0021.22. 10/2016). 

  Projekt uchwały referował Janusz Michałowski – przedstawiciel Komisji.  

 Głos zabrali:  

Łukasz Mańczyk -  zgłaszając  poprawkę I do zapisu § , polegającą na: 

-  korekcie redakcyjnej – wypunktowanie przez pauzy;  

- wykreśleniu słów: ze względu na oraz: nie może być realizowana. Niedopuszczalne jest  



- dodaniu zapisu: ze względu na lokalizację…  

Piotr Klimowicz, który zgłosił poprawkę II – dodanie w tytule uchwały – na końcu zadania słów: przy 

ul. Wrocławskiej 

Łukasz Mańczyk zgłosił poprawkę III - dodatnie w zapisie § 1słów: jej zbyt duże…. 

Prowadzący poddał pod głosowanie w kolejności zgłoszeń poprawki: 

I poprawka została przyjęta przez Radę za - jednogłośnie w obecności 16 członków Rady.  

II poprawka została przyjęta przez Radę za - jednogłośnie w obecności 16 członków Rady.  

Na sesje przybyła kolejna osoba, obecnych 17 członków Rady. 

III poprawka została przyjęta przez Radę: za – 16 głosów; 1 osoba nieobecna na sali obrad nie brała 

udziału w głosowaniu; w obecności 16 członków Rady.  

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały, z przyjętymi poprawkami, odczytując treści 

zapisu § 1 :  

Rada Dzielnicy V Krowodrza negatywnie opiniuje wniosek inwestora dot. budowy budynku usługowo - 

mieszkalnego z garażem podziemnym, z uwagi na: 

- zbyt dużą wysokość budynku w stosunku do istniejącej zabudowy (proponowana przez Radę to 5  

kondygnacji),  

- nie podanie powierzchni biologicznie czynnej (proponowana przez Radę nie mniej niż 40%),  

- charakter nowej zabudowy, jej zbyt duże gabaryty, 

- ze względu na lokalizację bezpośrednio przy granicy działki, 

- usytuowanie garażu podziemnego poza linią zabudowy. 

Za – jednogłośnie, w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/181/2016 w sprawie budowy budynku 

usługowo-mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym i zagospodarowaniem terenu na 

działkach nr 3/25, 7, 8 obr.45 Krowodrza, budowa zjazdu z działki drogowej nr 3/26, 3/29, obr. 45 

Krowodrza przy ul.Wrocławskiej. 

 

7/ w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni (projekt Komisji Ochrony 

Zieleni Dz 05.0021.22.2 /2016). 

Projekt uchwały referowała Anna Pojałowska – członek Komisji. 

 



 

Głos zabrali:  

Jan Hoffman, zgłaszając poprawkę do zapisu §1, który otrzymuje brzmienie: Na przewodniczącego 

Komisji Ochrony Zieleni Rady Dzielnicy V Krowodrza wybiera się Pana Mateusza Jachimowskiego. 

Prowadzący poddał pod głosowanie przekazaną poprawkę, która została przyjęta: za – jednogłośnie, w 

obecności 17 członków Rady.  

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – 17; przeciw- 0; wstrzymujących się – 0; w obecności 

17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada podjęła uchwałę nr XXII/182/2016 w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni. 

 

8/ w sprawie odwołania przewodniczącego Zespołu „Bezpieczny Kraków” (projekt Zarządu –  

Dz -05.0021.22. 3/2016). 

Projekt uchwały referował Zygmunt Wierzbicki – Przewodniczący Rady. 

Zarząd jednogłośnie przyjął Autopoprawkę, zmieniając zapisy: 

-  1§ na: Wnioskuje się o przyjęcie rezygnacji Pani Renaty Groyeckiej z funkcji Przewodniczącej 

Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków” i członkostwa w tym zespole.  

- treść Uzasadnienia na: W związku ze złożoną przez Panią Renatę Groyecką rezygnacją z funkcji 

Przewodniczącej i członkostwa w Dzielnicowym Zespole Koordynacyjnym „Bezpieczny Kraków” 

wnioskuje się o wprowadzenie powyższej zmiany. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z Autopoprawką: za – 17; przeciw- 0; wstrzymujących 

się – 0; w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada podjęła uchwałę nr XXII/183/2016 w sprawie odwołania 

przewodniczącego Zespołu „Bezpieczny Kraków. 

 

9/ w sprawie powołania przewodniczącego Zespołu „Bezpieczny Kraków” (projekt Zarządu-Dz -

05.0021.22.4 /2016). 

Projekt uchwały referował Zygmunt Wierzbicki – Przewodniczący Rady. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – 7; przeciw- 8; wstrzymujących się – 2; w obecności 17 

członków Rady. 



Prowadzący stwierdził, że Rada nie podjęła projektu uchwały w sprawie powołania przewodniczącego 

Zespołu „Bezpieczny Kraków”. 

10/ w sprawie uzupełnienia składu Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny 

Kraków”(projekt Zarządu- Dz-05.0021.22.19 /2016) 

 Projekt uchwały referował Zygmunt Wierzbicki – Przewodniczący Rady. 

Głos zabrali: 

Marcin Grega, Piotr Klimowicz, Zygmunt Wierzbicki, Janusz Michałowski, Jan Hoffman, 

Agnieszka Wantuch, Marcin Tabisz.  

Poddano pod głosowanie projekt uchwały za – 10; przeciw- 3; wstrzymujących się – 3; 1 osoba nie 

brała udziału w głosowaniu; w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/184/2016 w sprawie uzupełnienia składu 

Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków”. 

 

11/ w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2016 (projekt Zarządu Dz-05.0021.22.12 /2016). 

Projekt uchwały referował Zygmunt Wierzbicki – Przewodniczący Rady. 

Zarząd jednogłośnie przyjął Autopoprawkę, zmieniając: 

- realizatora dla zadania Sz.P. Nr 34 - na ZSP Nr 4 

- realizatora na ZZM - zadanie B.2. Naprawa ogrodzeń wg wskazań Dzielnicy 

- połączenie zadań – zadanie B.3 Zakup i montaż ławek 5 700 zł oraz zadanie 4.Zakup i montaż ławek 

4 300 zł, w jedno zadanie, którego realizatorem będzie ZZM. 

Głos zabrali:  

Piotr Klimowicz, Przemysław Łukasik, Zygmunt Wierzbicki, Edward Tarczałowicz, Anna 

Pojałowska, Janusz Michałowski. 

W trakcie dyskusji na salę obrad przybyła kolejna osoba, obecnych 18 członków Rady. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z Autopoprawką: za – 17; przeciw- 0; wstrzymujących 

się – 0; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/185/2016 w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2016. 

 



12/ w sprawie korekty Uchwały Nr XV/109/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

podziału środków finansowych na zad. „Obsługa Dzielnic” w roku 2016 (projekt Zarządu -              

Dz-05.0021.22.1/2016). 

Projekt uchwały referował Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrał Janusz Michałowski. 

Zarząd jednogłośnie przyjął Autopoprawkę – zmiana zapisu - MPK na komunikacji miejskiej  

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – jednogłośnie; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/186/2016 w sprawie korekty Uchwały Nr 

XV/109/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zad. 

„Obsługa Dzielnic” w roku 2016. 

 

13/ w sprawie opinii budowy budynku usługowo-biurowego z garażem podziemnym 

i zagospodarowaniem terenu na działkach nr 3/25, 7, 8 obr.45 Krowodrza, budowa zjazdu z 

działki drogowej nr 3/26, 3/29, obr. 45 Krowodrza oraz przebudowa zjazdu z dz. nr 301 obr. 45 

Krowodrza przy ul.Wrocławskiej w Krakowie (projekt Zarządu - Dz-05.0021.22. 11/2016). 

Projekt uchwały referował Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali: 

Jan Hoffman, Edward Tarczałowicz, Piotr Klimowicz oraz Janusz Michałowski. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – jednogłośnie; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/187/2016 w sprawie opinii budowy 

budynku usługowo-biurowego z garażem podziemnym i zagospodarowaniem terenu na działkach nr 

3/25, 7, 8 obr.45 Krowodrza, budowa zjazdu z działki drogowej nr 3/26, 3/29, obr. 45 Krowodrza oraz 

przebudowa zjazdu z dz. nr 301 obr. 45 Krowodrza przy ul. Wrocławskiej w Krakowie. 

 

Prowadzący zwrócił się z prośbą do radnego Pawła Klimowicza o nierobienie zdjęć podczas obrad 

Rady – w tym temacie głos zabrali: Jan Hoffman, Piotr Klimowicz Zygmunt Wierzbicki i Mateusz 

Jachimowski. 

 

14/ w sprawie opinii planowanego zbycia działki nr 250/20 obręb 3 jed. ew. Krowodrza 

(projekt Zarządu- Dz-05.0021.22.13 /2016). 

Projekt uchwały referował Zygmunt Wierzbicki. 



Głos zabrali: 

Piotr Klimowicz, Zygmunt Wierzbicki, Zygmunt Wierzbicki, Janusz Michałowski oraz 

Edward Tarczałowicz. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – 16; przeciw- 0; wstrzymujących się – 0; 2 osoby nie 

brały udziału w głosowaniu; w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/188/2016 w sprawie opinii planowanego 

zbycia działki nr 250/20 obręb 3 jed. ew.Krowodrza. 

 

15/ w sprawie rekultywacji zieleńców na placu Nowowiejskim przy ul. Lea dz.849 obr.4 

Krowodrza (projekt Grupy Radnych - Dz-05.0021.22.14 /2016).  

Projekt uchwały referował Piotr Klimowicz. 

Głos zabrali: 

Mateusz Jachimowski, Anna Pojałowska, Piotr Klimowicz, Przemysław Łukasik, Marcin 

Tabisz, Jan Hoffman. 

W imieniu projektodawców Piotr Klimowicz wnioskuje o zdjęcie z dalszego procedowania projektu 

uchwały w celu uzupełnienia danych – odesłanie projektu do Komisji Ochrony Zieleni. 

Prowadzący zarządził 3 minuty przerwy, po przerwie obrady zostały wznowione.  

Prowadzący poddał pod głosowanie wniosek, Rada przyjęła wniosek: za – jednogłośnie, w obecności 

13 członków Rady. 

 

16/ w sprawie rekultywacji zieleńca przy ul. Królewskiej dz. 443/33 obr. 3 Krowodrza (projekt 

Grupy Radnych - Dz-05.0021.22.15 /2016). 

W imieniu projektodawców Piotr Klimowicz wnioskuje o zdjęcie projektu uchwały z procedowania w 

celu uzupełnienia danych – odesłanie projektu do Komisji Ochrony Zieleni. 

Prowadzący poddał wniosek pod głosowanie, Rada przyjęła wniosek: za – jednogłośnie, w obecności 

13 członków Rady. 

 

17/ w sprawie korekty uchwały nr IX/77/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 22 maja 2015 

w sprawie: rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na 

2016 (projekt Grupy Radnych- Dz-05.0021.22.16 /2016). 

Projekt uchwały referowała Agnieszka Wantuch. 



Głos zabrali:  

Iwona Chamielec, Agnieszka Wantuch, Piotr Klimowicz, Marcin Tabisz, Jacek Biliński, Jan 

Hoffman. 

W trakcie dyskusji na sale powróciły 2 osoby, obecnych 15 członków Rady. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – 6; przeciw- 7; wstrzymujących się – 2; w obecności 15 

członków Rady, nie został przyjęty. 

Prowadzący stwierdził, że Rada nie przyjęła projektu uchwały w sprawie w sprawie korekty uchwały 

nr IX/77/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 22 maja 2015 w sprawie: rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na 2016 

 

18/ w sprawie korekty uchwały nr IX/77/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 22 maja 2015 

w rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na 2016 

(projekt Grupy Radnych- Dz-05.0021.22.17 /2016). 

Projekt uchwały referowała Agnieszka Wantuch. 

Głos zabrali:  

Przemysław Łukasik, Agnieszka Wantuch, Jan Hoffman, Zygmunt Wierzbicki, Iwona 

Chamielec, Mateusz Jachimowski, Łukasz Mańczyk, Piotr Klimowicz, Marcin Tabisz, Jacek 

Biliński, Edward Tarczałowicz. 

W trakcie dyskusji 1 osoba opuściła sale obrad, obecnych 14 członków Rady. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – 5; przeciw- 8; wstrzymujących się – 1; w obecności 14 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada nie przyjęła projektu uchwały w sprawie w sprawie korekty uchwały 

nr IX/77/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 22 maja 2015 w sprawie: rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na 2016 

 

19/ w sprawie wprowadzenia ograniczenia prędkości na ul.Lea i dopuszczenia ruchu rowerów 

„pod prąd” (projekt Grupy Radnych- Dz-05.0021.22. 18/2016). 

Projekt uchwały referował Piotr Klimowicz. 

Głos zabrali:  

Zygmunt Wierzbicki, Mateusz Jachimowski, Łukasz Mańczyk, Janusz Michałowski, Jan 

Hoffman, Piotr Klimowicz, przedstawiając Autopoprawkę - zamiany wyrazu: jazdy na słowa: 

ruchu rowerów. 



Łukasz Mańczyk złożył poprawkę – uzupełnienia zapisu § 1- dopisania przed kropką słów: na 

podstawie znaku pionowego, bez wyznaczania kontra pasa i likwidacji miejsc postojowych. 

Poddano pod głosowanie poprawkę: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjęta poprawką: za – jednogłośnie, w obecności 

14 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/189/2016 w sprawie wprowadzenia 

ograniczenia prędkości na ul.Lea i dopuszczenia ruchu rowerów „pod prąd”. 

 

20/ w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z 

pismem znak ML-02.7123.63.2016.JK  (projekt Komisji Polityki Społecznej). 

 Projekt uchwały przedstawił Jacek Biliński – Przewodniczący Komisji.   

 Głos zabrał Edward Tarczałowicz. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę nr XXII/190/2016 ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.63.2016.JK. 

 

5.Oświadczenia. Komunikaty.  

1/ Przewodniczący Rady poinformował o wydawnictwach, które zostały przekazane Radnym: „Wokół 

Biprostalu” oraz „Z dziejów Krowodrzy”. 

Głos w sprawie w/w wydawnictw oraz nowego wydawnictwa pn. „Spacerownik po Krowodrzy” 

zabrali: Przemysław Łukasik, Łukasz Mańczyk, Piotr Klimowicz, Mateusz Jachimowski, Janusz 

Michałowski, Edward Tarczałowicz, Zygmunt Wierzbicki, Jan Hoffman, Agnieszka Wantuch. 

 

2/ Przewodniczący Rady odczytał pismo ZIKIT stanowiące odpowiedź na uchwałę Rady dot. remontu 

nawierzchni jezdni i pobocza ul. Piastowskiej i ul. Mydlnickiej.  

 

3/ Agnieszka Wantuch odniosła się do nie przyjęcia uchwał w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków” oraz zmian w  zadaniach Dzielnicy. Zwróciła 

Komisji KPAM się o przedstawienie szczegółów oraz preliminarza do planowanej imprezy „Akcja 

Aktywna i zdrowa Krowodrza. Odpowiedzi udzieliła Iwona Chamielec - Przewodnicząca komisji. 

 



4/ Mateusz Jachimowski zaprosił członków Komisji Ochrony Zieleni na posiedzenie w dniu 21 marca 

br. godz. 18.00. 

 

5/ Edward Tarczałowicz: 

- przypomniał o przekazaniu zdjęć, tym którzy nie przekazali swoich zdjęć do publikacji na stronie 

dzielnicy,  

- zwrócił się o wyrażenie zgody do publikację przy nazwiskach Radnych numerów okręgów 

uzupełnionych o wykaz ulic,  

- poinformował o planowanym wydaniu gazetki „Wiadomości lokalne”, 

- o planowanym spotkaniu odnośnie poszerzenia strefy płatnego parkowania 

Głos zabrali: Agnieszka Wantuch, Janusz Michałowski. 

 

6/ Piotr Klimowicz przekazał Przewodniczącemu dwa projekty uchwał Grupy Radnych: w sprawie 

przyłączenia działki nr 250/20 obr. 3 Krowodrza do działki ZSS nr 4 przy ul.Zakątek oraz w sprawie 

zmiany lokalizacji lodowiska w Parku im.Jordana w Krakowie. 

  

6.Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza Prowadzący obrady 

zamknął sesję Rady o godz. 21.30. 

 

 

     Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  

pracownik biura Rady. 



 

 


